

No. 1671. Multilateral

CONVENTION ON ROAD TRAFFIC.
GENEVA, 19 SEPTEMBER 1949
[*United Nations, Treaty Series, vol. 125, I-1671.*]

NOTIFICATION

Cambodia

Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations: 18 November 2009

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 18 November 2009

N° 1671. Multilatéral

CONVENTION SUR LA CIRCULATION ROUTIÈRE. GENÈVE, 19 SEPTEMBRE 1949 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 125, I-1671.*]

NOTIFICATION

Cambodge

Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 18 novembre 2009

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : d'office, 18 novembre 2009

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

On 18 November 2009, the Government of the Kingdom of Cambodia notified the Secretary-General that the Government wished to change the distinctive letter “**K**”, previously submitted to the Secretary-General in accordance with the provisions of paragraph 3 of Annex 4 of the above Convention , to a new distinguishing sign “**KH**”.

[FRENCH TEXT – TEXTE FRANÇAIS]

Le 18 novembre 2009, le Gouvernement Royaume du Cambodge a notifié le Secrétaire général que le Gouvernement aimerait changer la lettre distinctive « **K** », soumise précédemment au Secrétaire général conformément aux provisions du paragraphe 3 de l'annexe 4 de la Convention susmentionnée , à un nouveau signed distinctif « **KH** ».